

د. زينب رامي صالح

السيرة الذاتية:

من مواليد 1985. تخرجت في جامعة الموصل/ كلية الهندسة/ قسم الحاسبات سنة 2007. حصلت على شهادة الماجستير من نفس القسم سنة 2009, ثم حصلت على شهادة الدكتوراة من كلية الهندسة في جامعة ليدز البريطانية سنة 2017. تحمل لقب مدرس وذلك في تخصص هندسة الاتصالات والحاسبات, في تخصص دقيق هو الانظمة المطورة, حيث قامت بنشر عشرة بحوث في مجال معالجة الاشارة وبالتحديد معالجة الاشارات فوق الصوتية المستخدمة في تطبيقات التصوير الطبي. تقوم بإعطاء مواد عدة لطلبة الدراسات الاولية, منها التقنيات الرقمية والمعالجات الدقيقة, بالإضافة الى مختبرات معالجة الاشارة والمعالجات الدقيقة والإشراف على مشاريع تخرج الطلبة, كما تقوم بإعطاء اللغة الانكليزية لطلبة الدراسات العليا.

الايميل الجامعي:

zainab.saleh@uoninevah.edu.iq

رابط موقع كوكل سكولر:

<https://scholar.google.com/citations?user=zM2yN0UAAAAJ&hl=en>

رابط موقع سكوبس:

<https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=56415048700>

Curriculum vitae:

Zainab Rami Salih was born in 1985 and graduated from the University of Mosul, College of Engineering, Computer Department in 2007 and obtained a Master's degree from the same department in 2009. She obtained a Ph.D. from the University of Leeds in the United Kingdom in 2017 in the field of Communications and Computer Engineering, with the main research area being Advanced Systems. She published ten research papers, most of them are in the field of ultrasound beamforming techniques used in medical imaging applications, and supervised a Master's thesis in the same field. For undergraduate studies, she teaches digital techniques, microprocessors and signal processing and microprocessor labs, in addition to teaching Academic English for postgraduate studies and supervision students' graduation projects.

University email:

rana.raad@uoninevah.edu.iq

Google Scholar Link:

<https://scholar.google.com/citations?user=zM2yN0UAAAAJ&hl=en>

Scopus Link:

<https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=56415048700>